
Technische vragen 
Politieke Avond d.d. 23 juni 2020:
Agendapunt 2: VV aankoopregeling Knoop 38

Technische vragen BOB:

Toelichting: 

In de stukken worden een belangrijk element niet genoemd, namelijk de door de raad aangenomen 
motie 19mo008. Deze motie verwijst in de toelichting naar bijgevoegd verslag van van een overleg 
tussen een aantal raadsleden en Leefbaar Reeth over de uitwerking van het amendement d.d. 22 
november 2017 (pdf opnieuw bijgevoegd). In dit overleg is op dit punt vermeld “Reeth spreekt van 7 
bouwpercelen bij 7 verschillende eigenaren. Dat aantal is uitgangspunt. “Leefbaar Reeth denkt dat 
pas echt stappen gezet kunnen worden om die te realiseren als de overige plannen onherroepelijk zijn 
geworden. Gerard Mulder heeft daarbij binnen de vereniging wel eens het percentage van 20% van 
de meeropbrengsten die naar een fonds zouden moeten gaan, maar het bepalen van een dergelijk 
percentage lijkt niet het eerste wat bepaald moet worden. Het realiseren van de opbrengst moet ook 
niet voorop staan, eerste doel is de leefbaarheid (en behoud van het karakter) van de buurtschap. 
Denkbaar is ook om bijv. te kiezen voor een aantal tiny houses op een relatief grote kavel. Het lijkt 
goed dat Leefbaar Reeth bij dit proces het voortouw neemt.” 

 

Vraag: Antwoord:

1.  waarom is de aangenomen motie door 
het College niet vermeld bij de 
samenvatting van het proces?

1.   

2.  is er met Leefbaar Reeth kontakt 
geweest over hun rol hierbij en zo ja, 
wanneer en met welke reactie/uitkomst?

2.  

3.  De aangenomen motie draagt het 
College op om “te onderzoeken, welke 
behoefte er op dit moment in het 
buurtschap Reeth wordt gevoeld ten 
aanzien van het aantal  bouwpercelen dat 
er zou moeten komen, als de aanleg van 
de Railterminal Gelderland doorgaat en 
aan de hand van de uitkomst van dat 
onderzoek aan de raad een plan voor te 
leggen op welke wijze, die aanwezige 
behoefte het best kan worden ingevuld 
(planologisch en financieel)”.

Vraag:

- Hoe heeft het College hieraan 
uitvoering gegeven? Kan het 
College het doorlopen proces 
schetsen?

3.  

4.   De aankoopregeling is bedoeld voor 
particulieren. 

Vraag:

4.  



- Hoeveel percelen komen in 
aanmerking voor de regeling en 
in welke omgeving (Valburg, 
Reeth, Eimeren, Oosterhout, 
Slijk-Ewijk ?) liggen de percelen?

5.  Het College geeft aan dat ‘de 
gemeente, verspreid over het gebied, 
maximaal twee woningen wil toevoegen 
in het plangebied.

Vragen:

- Hoe heeft het College de stap 
gemaakt van 7 bouwpercelen 
naar 2 kavels? 

5.  

6.  Hoe groot acht het College de kans 
dat deze 2 kavels ook daadwerkelijk in 
het buurtschap Reeth komen?

6.  

7.  In de memo van 23 mei 2018 stand 
van zaken uitwerking amendement en 
moties is het volgende opgenomen:

Indien bij de taxatie ten behoeve van de 
bepaling van de planschade geen 
taxateur namens de bewoners wordt 
betrokken, voorziet de gemeente in de 
mogelijkheid voor de bewoners om ten 
behoeve van de aankoopregeling ook 
een eigen taxateur in te brengen.

In de aankoopregeling wordt thans alleen 
voorzien in een taxateur die aangesteld 
wordt door de gemeente. 

Vraag:

Op welke wijze geeft u de bewoners de 
mogelijkheid een eigen taxateur in te 
schakelen?

7.  

 

 


